

Title (en)

Device for securing a heater held in a console comprising a mounting slot by means of a mounting link

Title (de)

Vorrichtung zur Sicherung eines mittels Aufhängelaschen in einer mit Aufnahmeschlitz versehenen Konsole gehaltenen Heizkörpers

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un radiateur maintenu par des attaches de suspension dans une console pourvue d'encoches de réception

Publication

EP 2532982 A2 20121212 (DE)

Application

EP 12170652 A 20120604

Priority

DE 202011102745 U 20110610

Abstract (en)

The device (1) comprises a protection bracket (1.1), which is detachably connected with a console, and a holding clamp (1.2), which has a locking screw (1.3) and a nut (1.3.1). The protection bracket comprises grooves (1.1.1,1.1.2) for receiving the lower edge of a mounting bracket, which is arranged in connection state with the console in a vertical axis above the receiving slot of the console. An independent claim is also included for a console comprises a noise absorbing element.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Sicherung eines mittels Aufhängelaschen in einer mit Aufnahmeschlitz versehenen Konsole gehaltenen Heizkörpers gegen Ausheben und Verschieben, wobei diese einen mit der Konsole (2) lösbar verbundenen Sicherungsbügel (1.1) und eine Haltklammer (1.2) mit einer Feststellschraube (1.3) und einer Mutter (1.3.1) umfasst, wobei der Sicherungsbügel (1.1) Nuten (1.1.1, 1.1.2) zur Aufnahme der unteren Kante einer Aufhängelasche (3.1) aufweist die im Verbindungszustand mit der Konsole (2) in einer vertikalen Achse oberhalb des Aufnahmeschlitzes (2.1) der Konsole (2) angeordnet sind.

IPC 8 full level

F24D 19/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24D 19/0209 (2013.01); **F24D 19/023** (2013.01); **F24D 19/0273** (2013.01); **F24D 19/0283** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 9522723 A1 19950824 - WEMEFA HORST CHRISTOPEIT GMBH [DE], et al
- DE 19811299 A1 19990923 - H G GOTTBHEUET GMBH & CO KG [DE]
- DE 9402388 U1 19950614 - WEMEFA HORST CHRISTOPEIT GMBH [DE]
- DE 3525967 A1 19870129 - CHRISTOPEIT HORST
- DE 20006785 U1 20010823 - WEMEFA HORST CHRISTOPEIT GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202011102745 U1 20111129; EP 2532982 A2 20121212; EP 2532982 A3 20160810; EP 2532982 B1 20180328; PL 2532982 T3 20180928;
RU 2012123953 A 20131220; RU 2594961 C2 20160820

DOCDB simple family (application)

DE 202011102745 U 20110610; EP 12170652 A 20120604; PL 12170652 T 20120604; RU 2012123953 A 20120609